
چهارشنبه 22 دی 1400 -  قیمت: 3000 تومان

رسانه مستقل روزنامه

www.donyayehavadar.ir 931

»رئیس پیشین کمیسیون پیگیری و نظارت بر اصل 44 قانون اساسی« مطرح کرد؛

»تعلل   ورزی«؛ 
عاملِ حذفِ  سرخابی ها

اندرحکایتِ طرح تامین مالی زنجیره ای؛

اصلی ترین اولویتِ نظام بانکی کشور
صفحه 3

»وزیر ورزش و جوانان« مطرح کرد:

کسب کرسی جهانی هدف بعدی فدراسیون کبدی باشد 
صفحه 6

با حضور جمعی از مسئولین در خانه ملت؛
تجلیل »رئیس کمیته تربیت بدنی مجلس« از 
بانوی طلایی موی تای ایران در مسابقات جهانی 
صفحه 7

با الزام AFC مقرر شد تمام تیم های فوتبال تحت یک شرکت فعالیت کنند

از سال ۸۷ سرخابی ها وارد لیست واگذاری شدند، اما هر سال به دلایلی عقب افتاد

راهکارهای مختلفی را برای واگذاری مطرح کرده بودیم، اما تعلل ها منجر به 
حذف این دو تیم شد

بودن،  دولتی  مشترک،  مالکیت  بحث   AFC ایرادات  عمده 
بدهی های مالیاتی و شفاف نبودن صورت های مالی است

از  پس  پرسپولیس  و  استقلال  تجاری  برند های 
حذف در آسیا با کاهش ارزش مواجه خواهند شد

این  گفت  و گو را در صفحه 6 بخوانید

برخلافِ تکذیبیه های فدراسیونِ دانش بنیان؛

این بار هم »بی دانش ها«
راست می گفتند!
صفحه 7
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خبر

گزارش

»رییس مرکز مدیریت بیماری های 
واگیر وزارت بهداشت« اعلام کرد:

مرگ ناشی از »امُیکرون«
 در کشور نداریم

»دکتر محمدمهدی گویا« -رییس مرکز مدیریت بیماری های 
واگیر وزارت بهداشت- در نشست خبری وزارت بهداشت، درباره 
مدیریت بیماری سالک در کشور گفت: مدیریت سالک در کشور 
چند بخشی است و سازمان های مختلف باید درگیر باشند. 
موضوع کنترل حیوانات ولگرد، پسماندها و جمع آوری زباله و 
نخاله ساختمانی اهمیت بسیار زیادی دارد. زیرا هر کدام از اینها 
می تواند منبع بیماری سالک در یک منطقه ای باشد که حتی 
پیش از این هم بیماری در آنجا دیده نشده است. موضوع مهم 
این است که اگر این اقدامات به صورت هماهنگ در زمان 
مناسب انجام نشود، بیماری گسترش می یابد. ما با بیماری 
روبرو هستیم که کنترل آن نسبت به گذشته به سادگی میسر 
نیست و کنترل سختی دارد که گاهی سال ها کنترل آن طول  

می کشد.
بهداشتی کشور  با مسئولین  از مردم می خواهم  افزود:  وی 
همراهی کنند و توصیه آنها را جدی بگیرند. رعایت بهداشت 
محیط زندگی در داخل و خارج از منزل و اطراف آن اهمیت 
بالایی دارد. این بیماری اکنون عمدتا در مناطق روستایی استان 
تهران مشاهده شده است. اگر سریع اقدام کنیم می توانیم 
امیدوار باشیم بیماری هم به سرعت کنترل شود. کارهایی که 
وزارت بهداشت انجام می دهد، عمدتا برای کنترل ناقلین بیماری 
است که چک حشره شناسی انجام می دهد و حشرات مزاحم را 
کنترل می کند و اگر لازم باشد این مراقبت ها را تشدید شود، 

اقدام لازم صورت می گیرد.
گویا تاکید کرد: باید توجه کرد که درمان بیماری سالک نیز 
اهمیت دارد. بیمار باید حدود یک ماه تحت مراقبت های خاص 
در مراکز بهداشتی باشد و به صورت زمانبندی شده دارو دریافت 
کند و پس از اتمام درمان هم باید تحت درمان باشد و پس از 
درمان مواظب باشد که زخمش پوشیده باشد که مهم ترین اقدام 
پیشگیری است. خوشحالم که استانداری تهران از این موضوع 
استقبال کرده و کاری کرده است که نیروها و سازمان های دیگر 

به کمک وزارت بهداشت آیند.
وی در ادامه صحبت هایش درباره وضعیت کرونا در کشور، 
گفت: با افزایش پوشش واکسیناسیون ما شاهد هستیم که 
موارد بیماری کرونا به شکل چشمگیری در کشور کاهش یافته 
است و موارد مرگ ناشی از این بیماری به شکل چشمگیری 
کاهش یافته است و این نکات ما را به آینده امیدوار می کند 
که اقدامات کنترلی خود را بهتر دنبال کنیم. از طرفی با سویه 
جدیدی مواجه هستیم که قابلیت انتقال بالایی دارد و ما را 
نگران می کند. زیرا می تواند در زمان کوتاهی جمعیت زیادی را 
مبتلا کند و اگر چنین شود مراجعات به مراکز درمانی افزایش 
یافته و تخت های بستری آی سی یو تحت تاثیر قرار می گیرد، 
پس باید هوشیار باشیم. ما با یک سویه روبرو هستیم که هنوز 
مشخص نیست پس از ابتلا به این بیماری چه اتفاقی بیفتد. 
ممکن است شدت بیماری زایی این سویه الان کم باشد، اما در 
آینده ممکن است که شدت بیماری زایی آن هم زیاد شود و از 
این جهت نگران هستیم. وی درباره آخرین وضعیت تشخیص 
امُیکرون در کشور، گفت: برای تشخیص سویه امیکرون مشکلی 
نداریم. امکانات تشخیصی در کلیه استان های کشور برقرار 
است، اما حداقل فعلا تشخیص سویه امُیکرون به این صورت 
آزمایش شود.  برود و  نیست که هرکس که دلش خواست 
بلکه دستورالعملی را وزارت بهداشت تهیه کرده و دانشگاه های 
علوم پزشکی بر اساس آن دستورالعمل اقدام می کنند. همه 
پیش بینی های لازم در این زمینه انجام شده یکی از دلایلش 
هم این است که هنوز به اندازه کافی کیت تشخیصی امُیکرون 
در کشور نداریم. البته بسیاری از کشورها وضعیت مشابه ما را 
دارند، منتها با این تفاوت که ما علاوه بر تهیه این کیت، از منابع 
مختلف در داخل کشور هم تولید می کنیم و امیدواریم افزایش 
یابد. انجام آزمایش برای تشخیص امیکرون شرایط خاصی دارد 
که این شرایط خاص ابلاغ شده است. تاکنون گزارش مرگ 

ناشی از امُیکرون در کشور نداشتیم. 

خبر اول

حقوق و قضا

برداشتن  از  کشور-  وزیر   - وحیدی«  »احمد 
محدودیت های تردد با کشورهای همسایه،  در صورت 
آر  پی سی  تست   و  واکسن  کارت  داشتن  همراه  به 
با  اروپایی،  بین کشورهای  از  »البته  داد.  منفی خبر 
برقرار  محدودیت ها  انگلیس  و  فرانسه  کشورهای 
در نشست  وزیر کشور  را وحیدی  این جمله  است.« 
خبری روز سه شنبه گفت و ادامه داد: تردد در مرزهای 
زمینی با رعایت جدی دستورالعمل های بهداشتی و به 

همراه داشتن کارت واکسن کرونا ممکن است.
درصد  تزریق  با  کشور  مدارس  کرد  تاکید  کشور  وزیر 
می توانند  کرونا  واکسن  دوم  و  اول  دُز  از  بالایی 
بازگشایی شوند و بازگشایی مدارس باید به طور قاطع 

انجام شود. ممانعتی برای برگزاری کلاس 
حضوری  صورت  به  دانشگاه ها  های 
وجود ندارد و باید دانشگاه ها بازگشایی 

شوند.
وزیر کشور در پاسخ به سوال باشگاه  

بر  مبنی  جوان  خبرنگاران  
فازهای  شدن  اجرایی 
مدیریت  طرح  مختلف 
هوشمند ویروس کرونا 
گفت اکنون وارد مرحله 
چهارم این طرح شدیم 
ناقض،  کارمندان  با  و 

توسط مسئولان ذیربط برخورد می شود و از حضور 
کارمندان خاطی در محل کار ممانعت می شود و 
آن ها را به عنوان افرادی که مرخصی بدون حقوق 

گرفتند لحاظ کنند.
وحیدی بیان کرد که رانندگان ناقض طرح حمل و 
نقل شهری و برون شهری که واکسن نزده اند، 
حتماً  باید  که  زده شده  پیامک  آنها  به 
در  اگر  و  تزریق کنند  را  واکسن خود 
توجه  مسئله  این  به  زمان  طول 
مقررات  برابر  نکنند 
نمی توانند فعالیت 

کنند.

حجت الاسلام و المسلمین حکمتعلی مظفری در نطق 
فوق  مصوبه  به  عمومی،  هیات  جلسه  دستور  از  پیش 
العاده خاص کارکنان دستگاه قضایی که در هفته گذشته 
افزود:  و  کرد  اشاره  شد،  رد  اسلامی  شورای  مجلس  در 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی حق دارند که هر طور 
صلاح کشور هست قانونگذاری کنند و نباید به تصمیمات 

مجلس اعتراض غیرقانونی داشته باشیم.
وی با بیان اینکه رئیس قوه قضاییه از ابتدای دوره حضور 
در منصب ریاست دستگاه قضایی، جلسات متعددی با 
نمایندگان مجلس و فراکسیون های مختلف داشته  و به 
دلیل اهمیت موضوع، یکی از مواردی که به آن پرداخته 
می شده ترمیم حقوق کارکنان بوده است، گفت: با وجود 
برای  خود  موافقت  بر  مبنی  نمایندگان  آمادگی  اعلام 
تصویب این طرح، متاسفانه طرح توسط مجلس شورای 

اسلامی رأی نیاورد.
بر نامناسب بودن  اینکه  بر  با علم  مظفری اظهارداشت: 
اما  پرداخت در دستگاه قضایی واقف هستیم  سیستم 
در هر حال فعلا مصوبه ای در این خصوص نداریم. شأن 
قضاوت باید حفظ شود و مسئولان قوه قضاییه هم باید 

مطالبه گر این مهم باشند و در حفظ این جایگاه کوشا 
باشند.

رئیس دیوان عدالت اداری به مطالبه گری از مسیرهای 
صحیح و قانونی اشاره کرد و گفت: هنوز به بن بست 
نرسیده ایم و برای رسیدن به خواسته نباید از هر مسیری 
اقدام کرد زیرا دشمن به دنبال فروپاشی نظام از درون است 
بلکه باید هوشیار باشیم و اجازه ندهیم دشمن از مطالبه به 
حق ما در مسیر ناامنی علیه نظام و انقلاب استفاده کند.    
مظفری با بیان اینکه دستگاه تبلیغاتی دشمن برای دامن 
زدن به مشکل معیشتی مردم همیشه در حال سیاه نمایی 
است، افزود: جای مطالبه گری در کف خیابان نیست و 
تردیدی نداریم که دشمن از این جریانات سوء استفاده 
دستگاه  به صلاح  اعتراضات  گونه  این  ادامه  و  می کند 

قضایی نیست.
وی افزود: بودجه دستگاه قضایی از همان ابتدای انقلاب 
نیز پایین بوده و نظام حقوق و دستمزد در قوه قضاییه 
نیازمند تغییرات جدی است و حقوق کارکنان باید ترمیم 
شود اما این دلیل نمی شود که آب به آسیاب دشمن 
بریزیم و اسباب سوءاستفاده آنها شویم و دشمنان از طریق 

ما به اهداف خود برسند.
رئیس دیوان عدالت اداری از واکنش منطقی همکاران 
قضایی و اداری دیوان عدالت بعد از اعلام عدم تصویب 
دلیل  به  گفت:  و  کرد  قدردانی  خاص  العاده  فوق  طرح 
کنونی  وضعیت  آمریکا،  اقتصادی  جنایات  و  تحریم ها 
از  و می خواهند  نیست  بودجه مطلوب  لحاظ  به  دولت 
طریق فشارهای اقتصادی مردم ایران را تسلیم کنند اما 
همان طور که در طول بیش از چهل سال گذشته تسلیم 
نشدیم از این به بعد هم دوام خواهیم آورد و تسلیم 
نمی شویم و در برابر تصمیمات قانونی دولت و مجلس 

شورای اسلامی تمکین می کنیم.

»وزیر کشور« اعلام کرد:

ممانعتی برای برگزاری کلاس های دانشگاه ها بصورت حضوری وجود ندارد

»رئیس دیوان عدالت اداری« مطرح کرد: 

مطالبه باید از طریق قانونی و منطقی باشد

هفته قبل کنفدراسون فوتبال آسیا درخواست 
مجوز حرفه ای استقلال و پرسپولیس را رد 
کرد و آن ها در آستانه حذف از لیگ قهرمانان 
قرار گرفتند و همین امر زمزمه های واگذاری 
و  کار  تعاون،  وزیر  بخشید.  قوت  را  ها  آن 
رفاه اجتماعی حذف دو باشگاه پرسپولیس 
و استقلال از لیگ قهرمانان آسیا را محصول 
خواستار  و  دانست  گذشته  غلط  مدیریت 

واگذاری آن ها به مردم شد. مهدی مسکنی معاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز 
در برنامه فوتبال برتر گفت: حذف استقلال و پرسپولیس به دلیل دولتی بودن آن هاست 
و نگاهی به وضعیت تیم تراکتورسازی واگذاری به بخش خصوصی را نشان می دهد، اما 
در بخش تعاون صورت های مالی شفاف و واگذاری موفق می شود، باشگاه داری به شکل 

تعاونی و مردم سپاری در دو تیم بارسلونا و رئال مادرید انجام شده و موفق بوده است.
راهکار وزارت تعاون برای واگذاری به مردم این گونه است: هواداران، حامیان و پیشکسوتان 
با روش های مختلف مانند خرید بلیت و ثبت کدملی و جذب اسپانسر سهام دار شوند و 

از منافع مالی این تیم ها استفاده کنند.

بهرام عین اللهی وزیر بهداشت در حاشیه نود 
و پنجمین نشست شورای آموزش پزشکی و 
تخصصی که در دانشگاه علوم پزشکی ایران 
برگزار شد، با اشاره به انجام واکسیناسیون 
گسترده در کشور افزود: باید از مردم تشکر 
کنیم که یک رکورد بسیار خوب خلق کردند. 
حدود ۹۰ درصد از جمعیت هدف، دُز اول و 
حدود ۸۰ درصد نیز دو دُز واکسن کرونا را 

تزریق کرده اند، البته این عدد متوسط کل کشور است و ممکن است در برخی نقاط 
بالاتر یا پایین تر باشد.

وی تصریح کرد: بیش از ۱۱ میلیون نفر در کشور تاکنون دُز سوم واکسن کرونا را تزریق 
کرده اند که توانسته چتر حفاظتی را برای مردم ایران ایجاد کند. از همه خواهش و 
تقاضا داریم که دُز سوم واکسن کرونا را تزریق کنند، چون باعث افزایش ایمنی بدن می 
شود و دیگر نمی خواهیم شاهد موجی از ابتلا، بستری و مرگ و میر در کشور باشیم 
و تنها چیزی که در کنار تشدید رعایت پروتکل ها می تواند مهم باشد، تزریق دُز سوم 

واکسن کرونا است. 

»وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی« مطرح کرد:

مدیریت استقلال و پرسپولیس
 به مردم واگذار شود

در حاشیه نشست شورای آموزش پزشکی مطرح شد:

درخواست »وزیر بهداشت«
 از مردم برای تزریق دز سوم واکسن

بهداشت و سلامترفاه و تعاون

امام سجاد)ع(: »کشته شدن عادت ما و شهادت کرامت ماست.«
دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای استان مازندران  را گرامی می دارد
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اجتماعی

راه و مسکن 

در سایت نهضت ملی مسکن؛

گزینه ثبت نام مردان 
مجرد فعال شد

با وجود آنکه وزارت راه و شهرسازی از روز ۲۰ دی ماه ۱۴۰۰ برای 
ثبت نام مردان مجرد بالای ۲۳ سال در طرح نهضت ملی مسکن 
فراخوان داده شده بود، به دلیل عدم ایجاد زیرساختهای لازم 
امکان ثبت نام برای گروه سنی ۲۳ تا ۴۵ سال وجود نداشت. 
پس از پیگیری های روابط عمومی وزارت راه و شهرسازی به 
ایسنا اعلام کرد که در حال ایجاد زیرساختهای لازم است و به 
زودی شرایط ثبت نام مجردها فراهم می شود. از صبح روز سه 
شنبه با اضافه شدن گزینه »مرد مجرد ۲۳ الی ۴۵ سال« در 
انتهای قسمت مشخصات فردی، متقاضیان مجرد می توانند 
نسبت به نام نویسی اقدام کنند. برای ثبت نام باید در صفحه 
اصلی بر روی گزینه »ثبت نام نهضت ملی مسکن« کلیک کنید. 
در انتهای صفحه گزینه »متن بالا را مطالعه کرده و می پذیرم« 
را بزنید. سپس وارد صفحه ای می شوید که از شما کد ملی و 
شماره تماس می خواهد. در مرحله بعد وارد صفحه مشخصات 
فردی می شوید که در قسمت پایین صفحه، سمت چپ، گزینه 
»مرد مجرد ۲۳ الی ۴۴ سال« دیده می شود. بدین ترتیب مجردها 

می توانند با انتخاب این گزینه نسبت به نام نویسی اقدام کنند.
بعد مرورگر موزیلا  به  از نسخه ۵۱  از سامانه  استفاده  برای 
فایرفاکس و یا نسخه ۵۱ به بعد مرورگر کروم استفاده کنید. اگر 
هنگام ثبت نام با مشکل فنی مواجه شدید مرورگر خود را تغییر 

دهید، ممکن است مشکل حل شود.

نگاه

تحولات گسترده اقتصادی، تولیدی و تجاری در عصر حاضر، 
کسب و کارها را ناگزیر به مشارکت و حضور فعال در اقتصاد 
مبتنی بر شبکه و زنجیره نموده است. در این شیوه، بنگاه های 
تولیدی بجای دریافت تسهیلات مستقیم از بانک، به صورت 
پیوسته و در طول زنجیره و با استفاده از ابزارهای تعهدی، 

تامین مالی خواهند شد. 
تامین مالی زنجیره تامین یا SCF یک رویکرد خلاقانه است که 
شرکت ها جهت تخصیص منابع مالی و بهینه سازی جریان 
های مالی در زنجیره تامین از آن استفاده می کنند. این طرح 
باعث وحدت نظر، تعامل و هماهنگی دستگاه های مختلف 
اقتصادی دولت می شود و قطعا اجرای آن آثار بسیار مناسبی 
برای تولید به دنبال خواهد داشت. تامین مالی زنجیره تولید 
از سوی بانک مرکزی آغازگر تحولی بزرگ در نظام تامین مالی 
کشور خواهد بود. بانک مرکزی در راستای حمایت از معیشت 
و افزایش قدرت خرید اقشار مختلف جامعه و بهبود فرآیند 
تامین مالی زنجیره  تولید، اقدام به اعطای کارت رفاهی به 

بانک ها کرده است.
بطور کلی این اقدام می تواند زمینه ساز تحولی بزرگ در نظام 
تامین مالی کشور شود و همچنین می تواند تاثیر بسیار مثبتی 
بر تولید در اقتصاد کشور داشته باشد. چرا که در این طرح منابع 
مالی دقیقا در موضوع تولید استفاده می شود. هدف اصلی این 
طرح کاهش هزینه های تمام شده محصول و تسریع در تامین 
مالی بنگاه های تولیدی و اقتصادی است و اجرایی شدن 

آن انحراف منابع را کاملا محدود کرده و شفافیت و کارآیی 
تخصیص منابع مالی را افزایش می دهد. 

موضوع تامین مالی زنجیره تولید از اصلی ترین اولویت های 
نظام بانکی کشور است، چرا که با اجرای این طرح، نیاز به 
نقدینگی واحدها کم می شود و در نتیجه فشار به سیستم 
بانکی کاهش خواهد یافت و شاهد بهبود ترازنامه بانک ها 

خواهیم بود. 
در واقع به جای تمرکز بر نقدینگی، بر ابزارهای اعتباری تکیه 

خواهد شد و سیاست مهم این است که از انحراف منابع بانکی 
در بازارهای غیرتولیدی و سفته بازی جلوگیری شود و هدایت 
اعتباری در تولید محقق شود. همچنین تامین مالی زنجیره ای 
تولید حلقه مقاومت در برابر تحریم ها نیز می باشد و نه تنها به 
تولید کمک خواهد کرد، بلکه سبب انسجام و ضابطه مند شدن 
اعطای اعتباری و تسهیلات در واحدهای تولیدی خواهد شد. 
بر این اساس صف و تقاضای صوری برای دریافت تسهیلات 
از بین می رود، در واقع با کمترین اعتبار، بیشترین پوشش 
را در بحث اعطای تسهیلات در تولید را شاهد خواهیم بود. 
دیگر نتیجه مهمی که این طرح باعث آن می شود، تقویت و 
توسعه صنایع داخلی است، بدلیل اینکه پول مستقیما وارد 
چرخه ای می شود که منجر به محصول نهایی شده و در نهایت 
پول حاصل از فروش محصول نیز از سوی دیگر وارد چرخه 
اقتصادی می شود که موجب رشد تولید ناخالص داخلی خواهد 

شد. 
در حقیقت چرخش صحیح پول در نظام بانکی این فواید را 
در برخواهد داشت، نکته مهم در حوزه تامین مالی زنجیره ای، 
داشتن توجه به لزوم وجود تکنولوژی در کنار این حوزه است. 
این حوزه  در  قانون گذاری های صحیح مجلس  در صورت 
و اجرای صحیح این طرح توسط دولت، می توان به اجرای 
موضوع تامین مالی زنجیره ای در یک بسته تکنولوژیکی 
امیدوار بود و از مزایای بسیار آن در حوزه های مختلف کلان 
کشور و همچنین در رشد و توسعه صنایع مادر و پایین دستی 

بهره برد.  

اندرحکایتِ طرح تامین مالی زنجیره ای؛

اصلی ترین اولویتِ نظام بانکی کشور

بازرگانیبورس حمل و نقل

در ماه های گذشته واکسیناسیون در ایران هم مانند کشورهای دیگر سرعت گرفت و 
شیوع ویروس کرونا روز به روز در همه کشورها کندتر و کندتر شد. در همین راستا 

داشتن کارت واکسن تنها شرط خرید بلیت و انجام سفرهای داخلی و خارجی شد.
اما به زودی ورق برگشت، شیوع سویه های جدید ویروس کرونا مانند امُیکرون که اتفاقا 
سرعت انتشار بسیار بالایی در دنیا داشت باعث شد تا محدودیت ها و ممنوعیت های 
جدید کرونایی به تدریج پررنگ تر شود. در همین راستا کشورهایی که آمار نگران کننده ای 

از انتشار این ویروس داشتند به لیست سیاه ممنوعیت ها اضافه شدند.
حسین عباس نژاد -سرپرست معاونت امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی- در 
گفت وگویی اظهار کرد: سفرهای دریایی خارجی در کشور در حال از سرگیری و رونق 
گرفتن بود و به عنوان مثال سفرهای دریایی بندر لنگه- دوبی آغاز شده بود اما شیوع 
سویه جدید ویروس کرونا به ویژه امُیکرون در جهان سبب شد تا محدودیت های 

کرونایی برای سفرهای دریایی دوباره از سرگرفته شود.
وی افزود: در حال حاضر سفرهای دریایی خارجی دوباره تعطیل شده و این محدودیت 
تنها برای ایران نیست و به دلیل بالا رفتن نگرانی ها بابت شیوع سویه های جدید ویروس 
کروناست، سازمان بنادر در این میان تنها وظیفه دارد که تضمین کند در حین انجام این 

سفرها همه پروتکل های بهداشتی را اجرا کرده و بر صحت آن نظارت کند.

جلسه  حاشیه  در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر  خاندوزی  احسان  سید 
کمیسیون اقتصادی مجلس به خبرنگاران گفت: نمایندگان مجلس در برخی 
موضوعات مرتبط با عملکرد وزارت اقتصاد سوالاتی داشتند که با حضور 
معاونین وزارتخانه با جزییات و تفصیل پاسخ داده شد. همچنین سوالاتی 
در حوزه مسائل بانکی و گمرکات، اموال تملیکی از سوی نمایندگان مطرح 
شد که توضیحات لازم ارائه شد و در اکثر موارد به اقناع نمایندگان منجر شد.

خاندوزی در ادامه  عملکرد وزارت اقتصاد برای اجرایی شدن بیانیه گام دوم 
انقلاب را از جمله سوالات مطرح شده در این جلسه عنوان کرد و گفت: ما 
در سه بند بیانیه در ارتباط با اقتصاد، عدالت و مبارزه با فساد و کمک به رشد 
علمی و پژوهشی کشور وظایفی را در وزارت اقتصاد به طور مستقیم و در 

سایر ابعاد هم غیرمستقیم داشتیم.
داد: در سایر حوزه ها مانند موضوع  ادامه  دارایی  اقتصادی و  امور  وزیر 
بازار سرمایه، حمایت از سهامداران خرد و همچنین حوزه های خزانه و 
کتابخانه های  بخش های  به  مربوط  که  هزینه هایی  واریز  و  خزانه داری 
کشور و استان های مختلف بود هم پاسخ های ارائه شد که اغلب سوال 

کنندگان قانع شدند.

یحیی کیخا معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت خارجی سازمان صنعت، معدن 
و تجارت )صمت( استان تهران در گفت وگویی اظهار کرد: ارزش صادرات استان 
تهران در سه فصل اول امسال از ۸۰۰ میلیون دلار گذشت که نسبت به مدت مشابه 
سال قبل ۶۵ درصد رشد داشته است. اقلام عمده صادراتی به این کشورها، مواد 
پلاستیکی، محصولات صنایع شیمیایی و صنایع وابسته، محصولات نباتی، فلزات 

معمولی و مصنوعات آنها و مواد نساجی ومصنوعات بوده است.
به گفته وی ارزش کالاهای وارداتی در این مدت نیز ۸ هزار و ۷۰۰ میلیون دلار بوده 
که رشد ۴۲ درصدی داشته و مهم ترین کالاهای وارداتی مواد اولیه تولید واحدهای 
صنعتی، ماشین آلات و قطعات بوده است. کشورهای اصلی واردات کالاها نیز 
امارات متحده عربی، چین، ترکیه و آلمان است.کیخا در ادامه از ورود ۵۰ هزار و 
۹۴۷ پرونده ثبت سفارش به سامانه خبر داد و گفت: از این تعداد بیش از ۴۲ هزار 
و ۹۹۰ فقره به ارزش ۱۵ هزار و ۳۵۳ میلیون یورو تایید و مابقی آن رد شده است.
وی با بیان اینکه ۵۵ درصد ثبت سفارش  در کل کشور مربوط به استان تهران است، 
اظهار کرد: همچنین در ۹ ماهه سال جاری ۱۳ هزار کارت بازرگانی صادر و تمدید 
شده که به نسبت مدت مشابه سال قبل ۶۹ درصد رشد داشته است. در حال حاضر 

تعداد کارت بازرگانی فعال استان بالغ بر ۱۵ هزار و ۵۹۰ کارت است.

بررسی وضعیت بازار بورس 
با حضور »وزیر اقتصاد«

مبدا و مقصد 
تجارت تهران کجاست؟

»امُیکرون« ترمز سفرهای دریایی 
خارجی را کشید

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم

موضوع تامین مالی زنجیره تولید از اصلی ترین اولویت های نظام بانکی کشور است، چرا که با اجرای این طرح، نیاز به 
نقدینگی واحدها کم می شود و در نتیجه فشار به سیستم بانکی کاهش خواهد یافت و شاهد بهبود ترازنامه بانک ها خواهیم بود. 

ششمین سالگرد درگذشت استاد رفوگر برگزار خواهد شد
اسبق  رئیس  رفوگر  استاد سیدجواد  گذشت  در  سالگرد  مراسمِ ششمین 
فدراسیون کشتی، روز پنج شنبه ساعت ۱۱ صبح در بهشت زهرا)س( قطعه 

نام آوران برگزار خواهد شد.
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استان ها
کدام ماسک مناسب مقابله با امُیکرون است؟

در بررسی های دانشگاه استنفورد مشخص شد که ماسک های پارچه ای نمی توانند ذراتی را که از طریق آن ویروس 
منتشر می شود فیلتر کنند. ماسک های N ۹۵ به دلیل ساختار فیلتر و بار الکترواستاتیکی، ذرات ریز را جذب کرده و 
بسیار بهتر از ماسک های ساده پارچه ای عمل می کنند. ماسک های جراحی به اندازه ماسک های تنفسی N ۹۵ موثر 

نیستند، اما از سازوکار فیلتراسیون مشابه استفاده می کنند.

البرز

»مدیرکل امور مالیاتی استان البرز« خبر داد

آخرین مهلت تعیین و تکلیف 
دستگاه های کارتخوان اعلام شد

نوشت:  البرز  استان  مالیاتی  امور  کل  اداره  عمومی  روابط 
محمدرضا محمدی مدیرکل امور مالیاتی استان گفت: آخرین 
مهلت تعیین تکلیف دستگاه  های کارتخوان ، پایان دی ماه 

سال جاری می باشد.
محمدی با بیان اینکه سازمان امور مالیاتی کشور با همکاری 
بانک مرکزی در حال ساماندهی و تعیین تکلیف دستگاه  های 
کارتخوان بانکی و درگاه های پرداخت الکترونیکی و اتصال آن ها 
به پرونده مالیاتی است، خاطرنشان کرد: کلیه فعالان اقتصادی 
دارای ابزار پرداخت های بانکی با ورود به درگاه ملی خدمات 
الکترونیک مالیاتی به نشانی my.tax.gov.ir برای ایجاد تناظر 
بین دستگاه های کارتخوان و پرونده مالیاتی حداکثر تا پایان 

دی ماه سال جاری اقدام نمایند.
وی تصریح کرد: ضروری است مودیان محترم مالیاتی با ورود 
به درگاه ملی خدمات الکترونیک سازمان امور مالیاتی کشور به 
نشانی فوق الذکر، بخش پایانه های فروش، اطلاعات مذکور را 
مشاهده نموده و نسبت به الصاق دستگاه های کارتخوان بانکی 
و یا درگاه های پرداخت الکترونیکی خود به پرونده های موجود 
یا ایجاد پرونده جدید و یا درخواست غیر فعال سازی دستگاه 

های مطروحه اقدام نمایند.
در خاتمه مدیر کل امور مالیاتی استان تاکید کرد: تمامی دستگاه 
های کارتخوان بانکی و یا درگاه های پرداخت الکترونیکی که 

متناظر با پرونده مالیاتی نباشند، غیرفعال خواهند شد.

»سخنگوی ستاد کرونای استان البرز« خبر داد:

شناسایی 24 مورد مبتلا به 
امیکرون در البرز

سخنگوی ستاد کرونای استان البرز گفت که تا کنون ۲۴ مورد 
ابتلای قطعی به امیکرون در استان گزارش شده است. مهرداد 
بابایی در گفت وگویی اظهار کرد: طی ۲۴ ساعت گذشته فوتی 
قطعی بر اثر ابتلا به کرونا در استان گزارش نشده است. طی این 
مدت ۲۱ بیمار جدید در بیمارستان های استان بستری و ۱۶ نفر 

هم ترخیص شده اند.
وی با اشاره به شناسایی موارد جدید ابتلا به سویه جدید کرونا 
در استان توضیح داد: در مجموع، تا کنون ۲۴ مورد ابتلای 
قطعی به امیکرون در استان گزارش شده است. با ورود سویه 

جدید به کشور، مشاهده مواردی در استان دور از انتظار نبود.
سخنگوی ستاد کرونای استان البرز ادامه داد: اغلب این بیماران 
به صورت سرپایی و با علائم خفیف هستند و تعدادی هم که 
در بیمارستان ها بستری هستند، مراحل بهبودی را طی می کنند.

لرستان

افزایش  و  اعلام  لرستان  در  نان  انواع  جدید  نرخ های 
قیمت ها از روز سه شنبه اعمال شده است، اما شهروندان 
نان  کیفیت  قیمت،  افزایش  به  توجه  با  دارند  انتظار 
تولیدی و همچنین نحوه فعالیت نانوایی های استان 

بیش از پیش ارتقا یابد.
بر اساس آخرین اعلام شرکت غله و خدمات بازرگانی 
لرستان ۲هزار و ۲۹۷ واحد نانوایی در سطح شهرها و 
روستاهای استان تامین نان مورد نیاز مردم را برعهده 
این تعداد یک هزار و ۵۲۶ واحد در رسته  از  دارند که 
لواش، ۵۰۲ واحد سنگک، ۱۲۷ واحد بربری، ۳۳ واحد 
تافتون، ۲۶ واحد نان محلی و ۸۳ واحد در رسته نان 
فانتزی و نان حجیم فعالیت می کنند و در مجموع حدود 

۵۴۰ واحد از این تعداد در خرم آباد مستقر است.
طی  نانوایی ها  این  از  برخی  در  تولیدی  نان  کیفیت 
سال های اخیر افت و خیز داشته و در مواقعی موجب 
اعتراض مردم شده است چراکه با وجود افزایش و اعلام 
نرخ های جدید اما برخی نانوایی ها با تولید نان بی کیفیت 
موجب شده بودند تا نان خریداری شده قبل از رسیدن به 

سفره به تکه ای نان خشک و دورریز تبدیل شود.
خمیر  وزن  خودسرانه  کاهش  مواردی  در  همچنین 
نان توسط عوامل نانوایی، عدم رعایت موارد بهداشتی 
برخی  در  نانوایی ها  برنامه  بدون  کار  ساعت  حتی  و 
محلات موجب نارضایتی مردم شده بود به نحوی که 
گفته می شود برخی نانوایی ها آرد سهمیه ای را دریافت 
می کنند اما آن را در بازار آزاد به فروش می رسانند. نبود 
آرد سهمیه ای در برخی مواقع موجب می شود تا ساعت 
کاری پخت نان در نانوایی ها کمتر شود و در محله هایی 
که این اتفاق می افتد ازدحام در مقابل مابقی نانوایی های 

محل بیشتر شود.
البته باید توجه داشت که تخلفات در همه صنوف 

بازاریان  و  کسبه  تمامی  شامل  اما  دارد  وجود 
نمی شود چرا که افراد مسئولیت پذیر با وجدان 
کاری بالا هم به وفور در رسته های 
شغلی آزاد از جمله نانوایی.ها 

که  عده ای  می شود،  دیده 
تنور  در  کاریشان  وجدان 
گرم نان پزی ذوب نشده 

است و حتی در مواردی 
نان صلواتی و یا 

پایین تر از قیمت را به مناسبت های مختلفی به مردم 
عرضه می کنند.

باتوجه به اینکه نان در لرستان مصرف بسیاری دارد و به 
طور معمول با بسیاری از غذاها اطعام می شود بنابراین 
کیفیت این برکت در سفره لرستانی ها بسیار مهم و قابل 
توجه است به نحوی که مقابل نانوایی هایی که کیفیت 
ازدحام مردم دیده  نان بهتری دارند همیشه تجمع و 

می شود.
مهرماه ۹۹ آخرین افزایش نرخ نان در استان اعمال و 
اعلام شد این قیمت ها با میانگین افزایش ۳۴ درصدی 
و بر اساس مجوز معاونت بازرگانی داخلی وزارت صنعت، 

معدن و تجارت ابلاغ شده است.
بر اساس قیمت گذاری های مهرماه ۹۹ در استان، قیمت 
از ۲۰۰ به ۳۰۰ تومان،  نان لواش با ۵۰ درصد افزایش 
به هزار و  از هزار  افزایش  با ۵۰ درصد  سنگک سنتی 
۵۰۰ تومان، سنگک ماشینی با ۴۰ درصد افزایش از هزار 
به هزار و ۴۰۰ تومان و تافتون با ۲۰ درصد افزایش از 
۵۰۰ به ۶۰۰ تومان رسید. همچنین نان بربری ساده از 
۸۰۰ به هزار تومان و بربری کنجددار از هزار به هزار و 
۲۰۰ تومان رسید که به ترتیب افزایش قیمت ۲۵ و ۲۰ 

درصدی داشت.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی لرستان گفت: عرضه انواع 
نان در این استان از امروز سه شنبه ۲۱ دی با قیمت 

جدید خواهد بود. 
به گفته حجت الله بیرانوند با اعمال قیمت های جدید، 
هر عدد نان لواش سنتی یارانه ای نوع یک با وزن ۱۳۳ 
گرم به مبلغ ۴۵۰ تومان، سنگگ سنتی یارانه ای نوع 
یک با وزن ۴۵۰ گرم یکهزار و ۵۰۰ تومان، سنگگ سنتی 
یارانه ای نوع ۲ با وزن ۴۵۰ گرم ۲ هزار تومان و سنگگ 
ماشینی یارانه ای نوع ۲ با وزن ۴۲۰ گرم، یکهزار و ۸۰۰ 

تومان خواهد بود.
یارانه ای  تافتون  نرخ بندی جدید  اساس  بر  افزود:  وی 
نوع ۲ نیز با وزن ۲۲۰ گرم یکهزار تومان، بربری ساده 
یارانه ای نوع ۲ با وزن ۳۳۴ گرم، یکهزار و ۴۰۰ تومان و 
نان ساجی یارانه ای نوع ۲ با وزن ۲۶۵ گرم هزار تومان 

تعیین شده است.
برای  اینکه  بیان  با  بیرانوند 
بربری  و  سنگگ 
با  عرضه  اواویت 
خواهد  ساده  نان 
در  داد:  ادامه  بود 
درخواست  صورت 
و  مشتری 
کنجد  مصرف 
بهداشتی به ازای 
نان  قرص  هر 
سنگگ ۴۰۰ تومان 
به قیمت مصوب 

نان اضافه می شود.
وی با تاکید بر اینکه مصرف خمیر مایه خشک به ازای 
هر کیسه آرد نباید بیش از ۲۰۰ گرم باشد تصریح کرد: 
قیمت جدید بر اساس هزینه های مواد اولیه، سربار و 
حقوق و مزایای کارگران برابر قانون کار محاسبه شده 

است.
در خصوص  لرستان  بازرگانی  خدمات  و  غله  مدیرکل 
بر  داد:  توضیح  نان  های جدید  گذاری  نرخ  چگونگی 
اساس بخشنامه ستاد تنظیم بازار کشور که اسفندماه 
سال قبل به استانداران ابلاغ گردید مقرر شد متناسب 
با افزایش هزینه های مترتب بر تولید نان نسبت به 
ابلاغ نرخ جدید اقدام شود، در لرستان با توجه به شرایط 
معیشتی مردم این اقدام با تاخیر ۱۰ ماهه و پس از 
اینکه استان های همجوار مبادرت به افزایش نرخ نموده 

اند صورت گرفته است.
صنف  مستمر  پیگیری  به  توجه  با  کرد:  تصریح  وی 
نانوایان استان و از طرفی بروز برخی تخلفات ناشی از 
عدم تعادل در درآمد و هزینه این واحدها، تجدید نظر 
در نرخ نان اجتناب ناپذیر بود و بر این اساس پس از 
کارشناسی و بررسی هزینه ها تصمیم به تعیین و ابلاغ 

نرخ جدید گرفته شد.
وی ادامه داد: نرخ آرد مصارف نانوایان افزایش نیافته 
و همچنان با قیمت قبل عرضه می شود و افزایش نرخ 
صورت گرفته به واسطه افزایش هزینه سایر عوامل موثر 
بهبود دهنده،  نان شامل هزینه  تمام شده  قیمت  در 
انرژی، دستمزد کارگر، اجاره مغازه، بیمه و مالیات بوده 

است.
در خصوص  لرستان  بازرگانی  خدمات  و  غله  مدیرکل 
کیفیت نان نانوایی های استان نیز گفت: در خصوص 
کیفیت نان نمی توان همه واحدهای نانوایی استان را به 
واسطه تعداد محدودی متخلف به تولید نان بی کیفیت 

محکوم کرد.
بیرانوند تاکید کرد: اغلب نانوایان استان نسبت به تولید 
نان مطلوب اقدام می نمایند بنابراین ثابت نگهداشتن 
نرخ نان باوجود افرایش چشمگیر هزینه ها به واسطه 
نمی رسد،  نظر  به  منطقی  متخلف  واحد  چند  وجود 
گسترش کمی و کیفی نظارت بر واحدهای نانوایی به 
عنوان مطالبه بحق مردم قابل پیگیری است که در این 
خصوص با تاکید کارگروه آرد و نان استان برنامه ریزی 

لازم برای افزایش بازرسی ها صورت گرفته است.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی لرستان ادامه داد: بازرسی 
از واحدهای نانوایی استان به صورت مستمر در دستور 
کار قرار دارد و آذرماه امسال یکهزار و ۵۶۳ مورد بازرسی 
انجام و منجر به شناسایی ۵۱ مورد کم فروشی و چهار 

مورد گرانفروشی شده است. 
بیرانوند افزود: باتوجه به تامین آرد مورد نیاز واحدهای 
نانوایی توسط دولت و ضرورت نظارت بر عملکرد این 
و  سرکشی  ضمن  مشترک  بازرسی  تیم های  واحدها 
مورد  را  واحدها  این  عملکرد  سرزده،  بصورت  بازرسی 
بررسی قرار می دهند و در صورت وجود تخلف نسبت 
تعزیرات  کل  اداره  به  وارجاع  پرونده  تشکیل  به 
حکومتی اقدام می کنند، باید اقلام یارانه ای به 
ویژه نان جهت صیانت از حقوق مردم، جلوگیری 
با سو استفاده در حوزه های کالای  وبرخورد 
اساسی به بهترین وجه در اختیار مصرف 

کنندگان قرار گیرد.

»مدیرکل غله و خدمات بازرگانی لرستان« خبر داد:

نرخ های جدید انواع نان در لرستان اعلام شد

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

نرخ های جدید انواع نان در لرستان اعلام و افزایش قیمت ها از روز سه شنبه اعمال شده است، 
اما شهروندان انتظار دارند با توجه به افزایش قیمت، کیفیت نان تولیدی و همچنین نحوه فعالیت نانوایی های 

استان بیش از پیش ارتقا یابد.
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فرهنگی
نخستین پیوند موفق قلب خوک به انسان انجام شد!

جراحان مرکز پزشکی دانشگاه مریلند برای اولین بار در جهان قلب یک خوک را به بدن یک مرد ۵۷ ساله با موفقیت پیوند 
زدند. ژن های این خوک به طور خاص برای ارائه اندام به انسان ویرایش شده بود، هنوز برای پی بردن به اینکه آیا این 
عمل جراحی موثر خواهد بود یا خیر زود است، اما این جراحی نقطه عطف بسیار مهمی در پیوند اعضای بدن حیوانات 

به انسان محسوب می شود، زیرا از چند دهه به این سو تلاش در این راستا جریان داشت.

گردشگری

سینما و تئاتر

»معاون گردشگری« پاسخ داد:

ممنوعیت سفر از کدام کشورها
 به ایران ادامه دارد؟

معاون گردشگری پس از به روز رسانی مصوبه ستاد ملی کرونا، 
از لغو محدودیت سفر از کشورهای همسایه به ایران خبر داد و 
گفت: ممنوعیت سفر از ۱۰ کشور به ایران همچنان ادامه دارد. 
با همه گیری سویه جدید امُیکرون ویروس کرونا، وزارت کشور 
براساس مصوبه ستاد ملی کرونا، حدود دو هفته پیش، سفر از 
۱۲ کشور بوتسوانا، نامیبیا، اسواتینی، لسوتو، زیمبابوه، مالاوی 
و آفریقای جنوبی و چهار کشور اروپایی انگلیس، فرانسه، نروژ 
و دانمارک را به ایران برای ۱۵ روز ممنوع کرده بود. همچنین 
مرزهای زمینی به روی کشورهای همسایه بسته شده، اما 
مرزهای هوایی برای ورود و خروج مسافر، به غیر از آن ۱۲ 

کشور باز مانده بود.
اینک، احمد وحیدی، وزیر کشور از به روزرسانی مصوبات ستاد 
ملی کرونا خبر داده و گفته است: محدودیت از کشورهایی 
که بیماری در آنجا کنترل شده، برداشته شده است و تردد از 
مرزهای زمینی با رعایت پروتکل های بهداشتی، تزریق واکسن 
و داشتن تست پی سی آر منفی امکان پذیر شده است، اما 
گزارش های جلسه امروزِ ستاد کرونا از ارزیابی مرزها نشان داد 

که رعایت موارد باید بیشتر شود.
میراث  وزارت  گردشگری  معاون  شالبافیان،   علی اصغر 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی نیز با اشاره به گزارش ها 
و ارزیابی های مثبت در دو هفته گذشته، گفت که درحال 
حاضر به غیر از هشت کشور آفریقاییِ زیمبابوه، موزامبیک، 
نامیبیا، مالاوی، آفریقای جنوبی، اسواتینی، لسوتو و بوتسوانا 
و دو کشور اروپاییِ فرانسه و انگلیس، ورود مسافر از سایر 
کشورها و مرزهای زمینی، هوایی و دریایی، بدون مانع اعلام 
شده است و محدودیتی برای ورود گردشگران به جز آن ۱۲ 

کشور وجود ندارد.
او همچنین با اشاره به پیگیری ها و تلاش های مسؤولان 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، از برداشته 
شدن محدودیت های سفر از کشورهای همسایه به ایران خبر 
داد و افزود: وضعیت سفر از  کشورهای همسایه به حالت قبل 
برگشت. شالبافیان تاکید کرد: تردد از مرزهای زمینی با رعایت 
پروتکل های بهداشتی، تزریق واکسن و داشتن تست پی سی آر 

منفی نیز امکان پذیر شده است.
گفتنی است؛ ستاد ملی کرونا پیش تر اعلام کرده بود مسافران 
برای ورود به ایران باید گواهی دو دُز واکسن کووید و گواهی 
منفی تست PCR را در فاصله ۴۸ تا ۷۲ ساعت مانده به ورود، 

ارائه دهند.

به کارگردانی »پویا نبی«؛

راهیابی »درد خفیف« به سه 
جشنواره بین المللی

فیلم کوتاه »درد خفیف« به کارگردانی پویا نبی به سه جشنواره 
برگزار  فرانسه  و  آمریکا  نروژ،  کشورهای  در  که  بین المللی 
می شود، راه یافت. فیلم کوتاه درد خفیف جدیدترین ساخته 
پویا نبی به تهیه کنندگی علیرضا علویان در ادامه حضورهای 
جهانی خود به سه جشنواره بین المللی که در ماه ژانویه برگزار 

می شود، راه یافت.
 Asterisk بدین ترتیب این فیلم کوتاه در سومین دوره جشنواره
 The poppy کشور نروژ، دوازدهمین دوره جشنواره film klubb
jasper international film festival کشور آمریکا و پانزدهمین 
دوره جشنواره meme pas perur کشور فرانسه به رقابت با 

دیگر آثار می پردازد.
درد خفیف چهارمین فیلم کوتاه پویا نبی پس از فیلم های ماه 
عسل، سایلنت و خوابگردها است که تولید آن در بهار ۱۴۰۰ 
به پایان رسیده و پخش جهانی آن برعهده محمد توریوریان 
است. مرجان اتفاقیان و گیلدا ویشکی بازیگران این فیلم کوتاه 

بیست و پنج دقیقه ای هستند.

خاکریز خاطرات

سردار »علی فضلی« جانشین معاون هماهنگ کننده سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی روز سه شنبه در مراسم بزرگداشت 
عملیات کربلای 5 که با حضور خانواده های معظم شهدا در 
تالار شهیدان نژاد فلاح کرج برگزار شد، اظهار داشت: قدردان 
خدایی هستم که توفیق داد در محضر شما مردم عزیز و 
هم رزمان و خانواده های شهدا حضور پیدا کنم. علمداران 
لشکر 10 حضرت سیدالشهدا )ع( که حق بزرگی بر گردن همه 

ما دارند، شاهد و ناظر این محفل نورانی هستند.
وی با اشاره به اینکه شاید روایت های دوران دفاع مقدس 
بتواند اندکی نسبت به نورچشمی های امامین انقلاب ادای 
دین کند، افزود: به 35 سال پیش بازمی گردیم، پیش از 
عملیات کربلای 5، رزمندگان اسلام عملیات کربلای 4 را 
رقم زدند. آن ها حدود 6 ماه برای این نبرد همت، تلاش 
آمادگی  از  بالاترین سطح  در  و  کردند  و دشمن شناسی 
رزمی قرار گرفتند. در دوران دفاع مقدس، هیچ گاه به اندازه 
این عملیات به رزمندگان فشار وارد نشد زیرا عملیات 

تعیین کننده ای پیش رو بود.
جانشین معاون هماهنگ کننده سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی با اشاره به عملیات کربلای چهار و نقش جوانان 
بسیجی در آن روزها، ادامه داد: فرزندان انقلاب بیش از ۶ 
ماه برای موفقیت و پیروزی در آن عملیات تلاش کردند؛ 
در این عملیات از بالاترین آمادگی رزمی برخوردار بودیم. 
هیچگاه در دفاع مقدس به اندازه این عملیات سخت گیری 

نداشتیم چرا که عملیات مهم و تأثیرگذاری بود. 
وی با بیان اینکه در این عملیات از حیث آمادگی در نبرد 

هیچ مشکلی نداشتیم، تصریح کرد: ذوق و علاقه رزمندگان 
برای حضور در این نبرد و مقابله با دشمن بی بدیل بود؛ 
آتش، گلوله و خمپاره همچون قطرات باران بر سر رزمندگان 
می بارید و اوج عصبانیت عراقی ها با زدن شیمیایی نمایان 
شد. مجبور بودیم به عقب برگردیم و رزمندگان در این 
عملیات ۲۰ کیلومتر بدون وقفه دویدند چرا که امکان 

انتقال رزمندگان با ماشین وجود نداشت.
این فرمانده ارشد سپاه انقلاب اسلامی با اشاره به بررسی 
دلایل شکست در کربلا ۴، اظهار کرد: سرانجام شرایط برای 
عملیات کربلا پنج فراهم شد و به فرمان رهبر کبیر انقلاب 

برای این عملیات آماده می شدیم. سه شبانه روز 
بحث و تبادل نظر برای این عملیات انجام شد.
عملیات  این  اینکه  بیان  با  فضلی  سردار 
شکستن سخت ترین دژ دشمن در شلمچه 
بود، اظهار کرد: با کمال ناباوری در دو شبانه 
روز عملیات شناسایی رزمندگان به دژ شلمچه 

رسیدند که تنها به فضل الهی ممکن بود. 
خود  اقدامات  از  شهدا  کرد:  تصریح  وی 

نمی گفتند، بسیاری از رشادت های شهدای 
ما جایی گفته نشده و شنیده 

نشده است از همین رو 
تاریخ هم نمی تواند 

آنطور که باید این 
شهدا را قضاوت 
شهید  کند، 

کیانپور از جمله این افراد بود که به دژ دشمن در خاک 
شلمچه نفوذ کرده بود. 

در  آب وهوایی جنوب کشور  موقعیت  به  اشاره  با  وی 
و  رزمندگان  و صورت  و خشکی دست  روزهای جنگ 
کمبود آب برای خوردن، اضافه کرد: در روزهای جنگ 
رزمندگان با اعتقاد قلبی به اسلام و انقلاب و رهبر کبیر 
برای حفظ خاک و ناموس پای کار آمدند، هیچ یک از 
را  نبودند، خدا  رزمندگان مجبور به حضور در عملیات 
شاهد می گیرم که پیس از عملیات از رزمندگان سوال 
می کردیم که اگر خواهان بازگشت به پشت خط هستید 
به  نمی شدند  حاضر  یک  هیچ  اما  بگویید 

عقب برگردند.
جانشین معاون هماهنگ کننده سپاه 
بخش  در  اسلامی  انقلاب  پاسداران 
دیگری به سختی عملیات کربلا پنج و 
تلاش رزمندگان برای شکست دشمن، 
تصریح کرد: از شب تا ظهر روز بعد 
عملیات ادامه پیدا کرد، رزمندگان به 
شوق وقت ملاقاتی که امام خمینی 
)ره( به آن ها داده بود موفق شدند 
در جنگ نا برابر شلمچه را 

از آن خود کنند.

»سردار فضلی« مطرح کرد:

استقامت رزمندگان در عملیات کربلای 5 غیرممکن ها را ممکن کرد

رسانه

بسیج  سازمان  -رئیس  سلیمانی«  غلامرضا  »سردار 
رسانه طی سخنانی  مدیران  در همایش  مستضعفین- 
اظهار داشت: بسیج رسانه یک هیئت عالی اندیشه ورز 
دارد که می تواند به شکل گیری چنین نشست هایی به 
صورت مستمر کمک کند و رویه کار در سازمان بسیج هم 

این است که رده های مقاومت را پشتیبانی کند.
وی افزود: ما انتظار تحقق بسیج نوینی را در 
گام دوم انقلاب اسلامی داریم. چند روز دیگر 
به سه سالگی صدور بیانیه گام دوم انقلاب 
سند  یک  عنوان  به  بیانیه  این  می رسیم. 

پیش  دقیق  و  عمیق  بسیار  راهبردی 
روی ما است که باید به آن عمل 

کنیم.
گفت:  بسیج  سازمان  رئیس 
دوم  گام  بیانیه  کلام  جان 
جنبه های  همه  تحقق 
مردمسالاری دینی است و در 
ادامه بنای تحقق تمدن نوین 

اسلامی را دارد. ما امروز یک فرصت زمانی ذی قیمتی را 
در اختیار داریم تا این بیانیه را تحقق بخشیم.

سردار سلیمانی تصریح کرد: بسیج باید در همه جنبه های 
مردم سالاری تلاش کند و در حقیقت ایجاد ایران قوی 
محقق  سالاری  مردم  جنبه های  همه  تحقق  مسیر  از 
می شود. باید تحلیل کنیم که چرا وضعیت 
اقتصادی ما امروز به این مرحله رسیده 
است و باید این سوال را پاسخ دهیم که 
سیاست های اقتصادی ما بعد از دفاع 

مقدس درست بوده است یا خیر.
سردار سلیمانی ادامه داد: در این 
مانند  رسانه های  مرحله 
نقش  انگشتر  نگین 
دارند  قراولی  پیش 
مسیر  می توانند  و 
حل مشکلات را باز 
کنند. البته در این 
اختلاف  مسیر 

سلیقه یک تهدید نبوده و یک فرصت است.
عنوان  به  بسیج  اینکه  بیان  با  بسیج  سازمان  رئیس 
خدمتگزار رسانه ها آماده است تا از رسانه ها پشتیبانی 
کند، گفت: ما به عنوان تقویت کننده تشکیلات مردم 
پایه انقلاب اسلامی آماده همکاری و کمک به رسانه ها 
صورت  بسیج  در  سنجی  افکار  تیراژ ترین  پر  هستیم. 
می گیرد و می توانیم در مورد هر موضوعی ۴۸ ساعته 
افکار سنجی علمی انجام داده و در این زمینه هم به 
رسانه ها کمک کنیم. ما به دنبال تصدی گری نبوده و 
دنبال الگو سازی هستیم و بسیج هم اگر رسانه دارد 
آن ها در خدمت بسیج نیستند و مانند سایر رسانه ها 
عمل می کنند. سردار سلیمانی عنوان کرد: ملت ایران را 
باید در مخاطره ها و بحران ها شناخت. نمونه این مورد را 
در کمک های مومنانه دیدیم. برخی فکر می کنند که این 
کمک ها دولتی و حکومتی بوده است، اما حقیقت ماجرا 
اینگونه نبود و اقشار مختلف مردم پای کار آمدند و برای 
مثال خود دانش آموزان در دوران کرونا بیش از یک میلیون 

بسته معیشتی را تهیه و توزیع کردند.

»فرشاد مهدی پور« -معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی- در همایش مدیران رسانه گفت: ما برای 
این جمع شدیم که بررسی کنیم که اهالی رسانه چه 

نقشی در ارتقاء سطح امنیت ملی دارند.
را  ها  رسانه  گسترش  و  اجتماعی  های  شبکه  وی 
موجب تاثیر بر مرجعیت رسانه ای کشور دانست و 
گفت: مسائلی از جمله تغییر نسل و گسترش ارتباط 

های جهانی موجب تعارض هایی شده که ما به عنوان 
رسانه باید به این مسائل توجه کنیم.

مهدی پور بعد ذهنی امنیت را بسیار مهم دانست و 
گفت: حاج قاسم سلیمانی به بعد ذهنی امنیت 

توجه ویژه ای داشت اگر چه چندان رسانه 
در  عملش  و  منش  با  او  اما  نبود،  ای 
برخورد با مسائل در این عرصه بسیار تاثیر 

گذار بود.
معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ 
ارشاد اسلامی گفت: ما به  و 
عنوان رسانه باید با همفکری 
کنیم  تلاش  تعامل  و 
را  موضوعات  که 

مدیریت کنیم.

»رئیس سازمان بسیج مستضعفین« در همایش مدیران رسانه:

آماده کمک به رسانه ها هستیم

»معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی« مطرح کرد:

حاج قاسم به بعد ذهنی امنیت توجه ویژه ای داشت
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ورزشی حذف تیم ملی از جام جهانی تکذیب شد 
حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان گفت: گمانه زنی ها درباره احتمال حذف تیم ملی فوتبال از رقابت های 

جام جهانی، شایعه و حاشیه سازی است.

سوژه

درحاشیه

»وزیر ورزش و جوانان« مطرح کرد:

کسب کرسی جهانی هدف بعدی 
فدراسیون کبدی باشد 

-وزیر  سجادی«  »سیدحمید 
احکام  جوانان-  و  ورزش 
روسای فدراسیون های کبدی 
کرد.  اعطا  را  کوهنوردی  و 
دکتر سجادی در این نشست 
با  داشتیم  دوست  گفت: 
روسایی که انتخاب می شوند 
داشته  دوستانه  دیداری 

باشیم و احکام دوره 4 ساله را هم اعطا کنیم.
میادین  در  آنچه  کرد:  خاطرنشان  جوانان  و  ورزش  وزیر 
بین المللی توسط ورزشکاران کبدی ایران به دست آمده بسیار 
امیدبخش است و امیدواریم در بازی های آسیایی در این رشته 
بتوانیم در دو بخش زنان و مردان به مدال های خوشرنگ دست 

پیدا کنیم.
دکتر سید حمیدسجادی در جلسه ابلاغ حکم رییس فدراسیون 
کبدی با اشاره به موفقیت های این رشته اظهار داشت که، 
حفظ این موفقیت ها با کسب کرسی های بین المللی می تواند 
تثبیت پیدا کند. همچنین وزیر ورزش و جوانان خطاب به 
رییس فدراسیون کبدی گفت: گام بعدی شما باید کسب 

کرسی های بین المللی باشد.
وی یادآور شد: آنچه در میادین بین المللی توسط ورزشکاران 
کبدی ایران به دست آمده بسیار امیدبخش است و امیدواریم 
در بازی های آسیایی در این رشته بتوانیم در دو بخش زنان و 

مردان به مدال های خوشرنگ دست پیدا کنیم.
سجادی همچنین در مراسم اعطای حکم رضا زارعی رییس 
فدراسیون کهونوردی گفت: توجه به ورزش همگانی مهم است 
و باید در رشته های زیرمجموعه کوه نوردی به آن توجه ویژه شود.
دکتر سید حمیدسجادی اظهار داشت: مبنای توسعه قهرمانی 
این رشته باید از طریق همگانی کردن رشته کوه نوردی پایه ریزی 
شود. توجه به ورزش همگانی مهم است و باید در رشته های 

زیرمجموعه کوهنوردی به آن توجه ویژه شود.
وی با اشاره به علاقه مندی عموم مردم به رشته کوهنوردی 
وزیرمجموعه های آن تصریح کرد: این رشته بخاطر ماهیتی که 

دارد، در صف اول ورزش های همگانی قرار گرفته است.

ادعای »سازمان صداوسیما«: 

حق پخش ورزش را 
پرداخت کردیم!

مصطفی محمدی، رییس مرکز طرح، برنامه و بودجه سازمان 
صدا و سیما در رابطه با آخرین وضعیت پرداخت درآمدهای 
تبلیغاتی ناشی از پخش مسابقات ورزشی به ردیف درآمدی 
شماره ۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کشور اعلام کرده است: در 
بودجه سال ۹۹ و ۱۴۰۰ بخشی به نام حق پخش داشتیم؛ در 
بودجه سال گذشته عددی که توسط دولت و مجلس شورای 
اسلامی تکلیف شده بود به صورت کامل توسط سازمان صدا و 
سیما پرداخت شده و در سال ۱۴۰۰ نیز بخشی از درآمدهایی که 
بابت این موضوع پیش بینی و وصول شده، به حساب خزانه 

پرداخت شده است.

رئیس پیشین کمیسیون پیگیری و نظارت بر اجرای 
گفت:  اساسی  قانون   ۴۴ اصل  کلی  سیاست های 
باشگاه  دو  واگذاری  مسیر  در  مختلفی  راهکارهای 
استقلال و پرسپولیس از جمله بورس و فرابورس مطرح 
کردیم که متأسفانه موافقت نکردند و این موضوع به 
تعویق افتاد و این تعلل ها منجر به حذف دو تیم از 

رقابت های آسیایی شد.
به گزارش روزنامه »دنیای هوادار«؛ کنفدراسیون فوتبال 
ساختار  کردن  حرفه ای  برای  قبل  سال  چند  از  آسیا 
کرد؛  حرفه ای  مجوز  صدور  به  اقدام  خود  باشگاه های 
ورزشی،  اساسی  و  اصلی  معیار   ۵ شامل  مجوز  این 
در  زیرساخت ها، پرسنلی، حقوقی و مالی هستند که 
مجموع ۶۰۰ آیتم را در بر می گیرد و تمام بخش های 
 AFC یک باشگاه حرفه ای را شامل می شوند، هر چند
از مدت ها قبل ایرادات اساسی از این باشگاه ها گرفته 
بود؛ اما تعلل ها و دادن وعده های پوشالی و خبرهایی 
که حقیقت نداشت در نهایت منجر به حذف دو نماینده 
پرطرفدار و ریشه دار فوتبال  ایرانی از رقابت های فصل 

آینده جام باشگاه های آسیا شد.
مهندس حمیدرضا فولادگر، نماینده سابق مردم شریف 
رئیس پیشین  اصفهان در مجلس شورای اسلامی و 
کمیسیون پیگیری و نظارت بر اجرای سیاست های کلی 
اصل ۴۴ قانون اساسی و مشاور کنونی وزارت اقتصاد 
مسابقات  که  زمانی  از  است:  کرده  اظهار  در سخنانی 
به صورت  درآمد باید این باشگاه ها در قالب یک شرکت 
ثبت سهامی می شدند و با این شرط وارد لیگ حرفه ای 
فوتبال می  شدند، بسیاری از باشگاه های ورزشی ما در 
قالب شرکت نبودند و عمدتاً در قالب مؤسسه فرهنگی 
ورزشی فعالیت می کردند. بعد از ایجاد لیگ حرفه ای و 
الزام فیفا و AFC، مقررشد تمام تیم های فوتبال، تحت 
یک شرکت فعالیت کنند که این موضوع لازمه حرفه ای 

شدن آنها بود.
وی افزود: این الزام و همراه شدن آن با اصل ۴۴ قانون 

»خصوصی سازی«، باعث شد سازمان های تربیت 
بدنی و در ادامه وزارت  ورزش وجوانان، متعهد 

شرکت  قالب  در  باشگاه ها  تمام  که  شوند 
باشگاه های  ادامه  در  و  کنند  فعالیت 

دولتی واگذار شوند.  
قانون  در  همچنین  داد:  ادامه  وی 
آمده  حکمی  ششم  و  پنجم  برنامه 
است که دولت بودجه خود را در زیر 
ورزش  ورزشی،  امکانات  و  ساخت ها 
همگانی و ملی هزینه کند و در ورزش 

قهرمانی و حرفه ای، لیگ های حرفه ای و 
باشگاه داری هزینه نکند که مستندات 

در  به صراحت  بنابراین  دارد،  قانونی 
را  دولت  ششم  و  پنجم  قانون 

کرده  موظف 

بودیم که در ورزش حرفه ای ورود نکند.
شورای  مجلس  در  اصفهان  مردم  سابق  نماینده 
اسلامی خاطرنشان کرد: از سال ۸۷ که اصل قانون 
دو  این  که  از سال ۸۸  ادامه  در  و  ۴۴ مطرح شد 
باشگاه وارد لیست واگذاری رفتند، متأسفانه هر سال 
به شکلی این واگذاری عقب افتاد و از دولت دهم، 
یازدهم و دوازدهم عقب افتاد و ما گزارش نظارتی 
در مجلس ارائه می دادیم و حتی تذکراتی هم داده 
شد، اما هر مرتبه بهانه هایی از جمله مشخص نبودن 
در  کردند، حتی  بیان  را  ایرادات ساختاری  و  اموال 
سال ۹۳ در مزایده شرکت داده شدند و تا ۳ مرحله 
کنندگان  کردند شرکت  عنوان  بعداً  اما  رفت،  پیش 

اهلیت نداشتند.
وی افزود: از سال ۸۹ تا ۹۲ بحث پوشش وزارت اقتصاد 
و ترکیب مجمع عمومی شرکت های در حال واگذاری در 
بودجه های سالیانه در مجمع این دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس، در بودجه های سالیانه قرار داده شد، اما 
این رویه از سال ۹۳ در کنفدراسیون بودجه ایجاد نشد 
و این تغییر در مجمع به یک رویه تا به امروز تبدیل 

شده است.
رئیس پیشین کمیسیون پیگیری و نظارت بر اجرای 
سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی تصریح کرد: 
راهکارهای مختلفی به آن ها در مسیر واگذاری از جمله 
بحث بورس و فرابورس مطرح کردیم که متأسفانه با 
قبول نکردن و به تعویق انداختن آن تا به الان و طی 
ماه های اخیر با رفتارهای خوشبینانه خبر از حل شدن 
ماجرا دادند، اما این تعلل ها منجر به خبر حذف دو تیم 

از رقابت های آسیایی شد.
رئیس پیشین کمیسیون پیگیری و نظارت بر اجرای 
سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی اضافه کرد: 
و  استقلال  باشگاه های   ۴۴ اصل  سیاست های  بنابر 
پرسپولیس در لیست واگذاری قرار دارند، 
اما متأسفانه هر سال این کار 
ایراد  به دلایلی نظیر بحث 
بلاتکلیفی  و  ساختاری 
عدم  تا  گرفته  اموالی 
رغبت دولت ها ایجاد 

نشده است. 
وی اظهار کرد: 
 AFC ایرادات 
بحث مالکیت 
دو  مشترک 
دولتی  و  باشگاه 
و  آن ها  بودن 
بدهی های  همچنین 
زیر  و  مالیاتی 

ساخت ها، شفاف نبودن صورت های مالی و موارد دیگر 
است که از گذشته مطرح بوده و هیچ گاه رفع نشده 
است که با ورود AFC این دو باشگاه پرطرفدار با مشکل 
روبرو شدند و شاید عاملی شد تا تعلل های چندین ساله 
از بین برود و درباره اصلاح ساختار و مباحث مالی و 
واگذاری آن ها  اقدامات لازم انجام شود. بحث باقی 
این  سیاسی  و  اجتماعی  مدیریتی،  مالی،  بار  ماندن 
باشگاه ها بر روی دوش دولت است که در صورت عدم 

واگذاری این روند همچنان مطرح خواهد بود.
فولادگر با اشاره به اینکه همیشه این دو باشگاه ورزشی 
کشورمان  خودروسازی  شرکت  دو  به  صنعت  در  را 
تشبیه می کنم، گفت: با توجه به دولتی بودن و تمایل 
نداشتن دولت ها برای خصوصی شدن این دو باشگاه 
این  خودروسازی،  شرکت های  مورد  در  همچنین  و 
شرکت ها با وجود خصوصی  شدن هنوز در بدنه دولت 
باقی مانده اند. همانطور که اشاره کردم دولت ها در این 
سال ها زیاد تمایل به خصوصی سازی نداشته  و بیشتر 
پرطرفدار  باشگاه های  این  از  که  بودند  این  دنبال  به 
به عنوان ابزار استفاده کنند و به نوعی سوگلی وزارت 

ورزش بودند.
فوتبال  که  این هستیم  شاهد  امروزه  داد:  ادامه  وی 
و  درآمده  مرکز  انحصار  از  که  رشته ها  سایر  همانند 
استان های دیگر در رشته های مختلف سرآمد هستند 
و فوتبال نیز سال هاست از انحصار آن ها خارج شده و 
درست است که طرفداران بسیار و قهرمانی های زیادی 
باید قبول کنیم که دیگر فوتبال کشورمان  اما  دارند، 
محدود به دو تیم تهرانی نیست. از سویی دیگر حمایت 
دولتی از این باشگاه ها منجر به این شده که حساسیت 
و احساس تبعیض در بین تیم های شهرستانی نیز به 

وجود بیاید.
مشاور کنونی وزارت اقتصاد اضافه کرد: امیدوارم این 
شوکی که ایجاد شد موجب شود تا مسئولان سریع تر 
به این موضوع بپردازند تا جریان محرومیت ادامه دار 
سازمان  جدید  رئیس  شود،  رفع  موارد  زودتر  و  نشود 
خصوصی سازی خبری خوبی داده و اعلام کرده که روند 
واگذاری  این باشگاه ها در اواخر بهمن ماه در بورس آغاز 

می شود.   
وجود  با  چرا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  فولادگر 
این مسئله  از سال ۸۸ تاکنون  پیگیری های مجلس 
حل نشده است، گفت: شاید اگر ابزار و اهرم های نظارتی 
تیزتر بود و جرائمی می گذاشتیم، بهتر و زودتر نتیجه 
می داد، البته همیشه بهانه هایی وجود داشت، دلایلی 
هم ساختار مالی، اداری و اقتصادی بود که خود دولت 

می توانست آن را حل کند.  
فولادگر درباره افت ارزش این دو باشگاه با توجه به 
حذف از آسیا و شرایطی که با آن مواجه می شوند، 
و  درآمدزا  آن ها  برند  و  تجاری  نشان  افزود: 
برندشان  به  وابسته  آن ها  اموال  ارزش 
است و البته با توجه به بدهی های که 
دارند بسیاری از این اموال برای این 
چند  هر  رفت،  خواهد  موضوعات 
برند تجاری آن ها  ممکن است 
با  آسیا  از  حذف  با  هم 
افت در بورس مواجه و 

ارزش آن کم شود.

»رئیس پیشین کمیسیون پیگیری و نظارت بر اصل 44 قانون اساسی« مطرح کرد؛

»تعلل  ورزی«؛ عاملِ حذفِ سرخابی ها

داستان جلد

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

رئیس پیشین کمیسیون پیگیری و نظارت بر اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی تصریح 
کرد: راهکارهای مختلفی به آن ها در مسیر واگذاری از جمله بحث بورس و فرابورس مطرح کردیم که متأسفانه 

با قبول نکردن و به تعویق انداختن آن تا به الان و طی ماه های اخیر با رفتارهای خوشبینانه خبر از حل شدن ماجرا 
دادند، اما این تعلل ها منجر به خبر حذف دو تیم از رقابت های آسیایی شد.
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ورزشی

سرخابی ها

با انتشار پستی در فضای مجازی؛

»صدری« از سرپرستی 
باشگاه پرسپولیس استعفا کرد

با  پرسپولیس-  باشگاه  -سرپرست  صدری«  مجید  »سید 
انتشار پستی در فضای مجازی از سمت خود در باشگاه 
پرسپولیس استعفا کرد. متن پست مجید صدری به شرح 

زیر است:
» یک سال از حضورم در مجموعه محبوب، نامدار و وزین 
باشگاه فرهنگی ورزشی پرسپولیس گذشت. در تمام روزها 
و لحظات حضورم در باشگاه با تمام وجود در کنار همه 
عزیزان مجموعه تلاش کردم تا هم باری از دوش بردارم 
و هم اقداماتی موثر برای درخشش بیشتر و بهتر باشگاه 
البته به لطف خدا و همت و همراهی و  انجام دهم و 

همکاری دوستان، قدم های خوبی برداشتیم.
اما حضور در این باشگاه بزرگ و خوشنام و ادامه این مسیر 
نیازمند تلاش حداکثری و همراهی جدی مجموعه مدیران 
ارشد است که در حال حاضر به دلایلی به کندی پیش 
می رود. حرف های ناگفته زیاد است و آخرین آن دست های 
پشت پرده حذف ناجوانمردانه ما از آسیاست که حتما در 
زمان مقتضی، بطور مفصل برای همه هواداران شرح خواهم 

داد.
از اعضاء محترم هیئت مدیره، کادر فنّی، تیم مدیریتی، 
سرمربی عزیز، آقا یحیی، تک تک بازیکنان، پرسنل باشگاه 
و آکادمی، پیشکسوتان و همه هواداران بابت همه لطف ها 
و مهربانی ها کمال تشکر و قدردانی را دارم و امیدوارم در 

ادامه مسیر موفق و سربلند باشند.
با تقدیم نامه ای خدمت وزیر محترم ورزش جناب آقای 
دکتر سجادی تقاضا کردم با استعفای اینجانب از ریاست 
هیئت مدیره و سرپرستی باشگاه موافقت نمایند. برای 
همه عزیزان آرزوی موفقیت روزافزون دارم. با سپاس و 

ارادت فراوان«

در راستای گسترش و توسعه فوتبال؛

اطلاعیه اعطای نمایندگی مدرسه 
فوتبال باشگاه استقلال منتشر شد

باشگاه استقلال در راستای گسترش و توسعه رشته فوتبال 
و شناسایی استعدادهای فوتبالی کشور خصوصاً هواداران 
برنامه های  راستای  در  باشگاه  این  پرشور  علاقه مندان  و 
آموزشی و یکپارچه سازی آموزشی فوتبال پایه رده سنی 
۶ تا ۱۶ سال نمایندگی مدارس فوتبال با برند استقلال را 
به پیشکسوتان محترم باشگاه و افراد واجد شرایط واگذار 

می نماید.
لذا از متقاضیانی که قصد همکاری با باشگاه و تاسیس 
مدارس فوتبال را دارند، دعوت می شود که از طریق آدرس 
باشگاه  با    schools.fcesteghlal@gmail.com ایمیل 

استقلال مکاتبه کنند.
فوتبال  یکپارچه سازی مدارس  راستای  در  است  گفتنی 
تحت عنوان باشگاه استقلال، کلیه مدارس فوتبال با نام 
استقلال در سراسر کشور که بدون مجوز باشگاه استقلال 
فعالیت می کنند، غیر قانونی بوده و نیازمند اخذ مجوز از 

طرف باشگاه استقلال هستند.

دادرس: نباید اسیر احساسات شد؛ 2 ساعت و 45 دقیقه حرف  ها را گوش کردیم
مهدی دادرس بعد از برگزاری جلسه کمیته استیناف در مورد اعتراض باشگاه گل گهر به کسر امتیاز از این تیم اظهار 
داشت که اجازه ندارم. هنوز رای گیری نشده و صحبت هم نشده ما فقط استماع کردیم. وی در مورد اینکه چه 
زمانی رای اعلام خواهد شد، گفت: صالحی سخنگو و رئیس کمیته استیناف صحبت خواهند کرد. الکی که نباید 

حرف بزنیم رئیس کمیته باید صحبت کند.

مکث

رزمی

برخلافِ تکذیبیه های فدراسیونِ دانش بنیان؛

این بار هم »بی دانش ها« راست می گفتند!

باشد،  فوتبال  اخیرِ  سوءمدیریت های  بیان  مقصود  اگر 
می توان ساعت ها درخصوص فجایع مدیریتی فدراسیون 
فوتبال و مهندسینِ آن سخن گفت، اما داستان از آن جایی 
غم انگیزتر می شود، که افرادی چندی پیش با شعارهایی 
دهن پُرکن وارد کارزار انتخاباتی شدند و از ایجاد درآمدهای 
پایدار میلیون یورویی سخن می گفتند، اما حالا همزمان 
که برای پر کردن خزانه خالی فوتبال، دست شان را مقابل 
دولتی ها دراز کرده اند و از سرمایه عمومی هم برای استفاده 

شخصی بهره می گیرند.
اما قصه از آن جایی آغاز شد که شهاب الدین عزیزی خادم، 
شهریورماه امسال با تیم ملی فوتسال برای مسابقات جام 
جهانی به لیتوانی رفت، البته در این سفر، افرادی جنابشان 
را همراهی کردند که حضور آن ها در لیتوانی هیچ توجیهی 
نداشت، اما عزیزی خادم مدعی شد که این افراد با هزینه 
بعد ها  گرچه  می شوند؛  حاضر  سفر ها  در  خود  شخصی 
مشخص شد که افراد نزدیک به رئیس فدراسیون فوتبال نه 
با هزینه شخصی، بلکه به حساب شرکت دی اچ اف ایران 

در آلمان راهی سفر شدند.
اما پس از رسانه ای شدنِ خبرِ تورِ تفریحی خادمِ فوتبال و 

شرکا، »حسین شریفی« -سخنگوی فدراسیون فوتبال- اعلام 
کرد که کسانی که همراه تیم ملی فوتسال بودند، از جیب 
هزینه می کردند و هیچ هزینه ای روی دست فدراسیون 
فوتبال نگذاشتند. تعداد تیم اعزامی ملی فوتسال به لیتوانی 
مشخص است. مصوبه ورزش 33 نفر بوده و همان تعداد 
نه بیشتر و نه کمتر اعزام شدند ولی اگر کسی با هزینه 

شخصی خودش  آمده قدمش روی چشم ما!
حتی جناب سخنگو در ادامه صحبت های خود وقتی با 
این پرسش روبرو شد که شایعه شده هزینه سفر تیم ملی 
فوتسال با بودجه 10 میلیاردی از سوی سازمان لیگ تامین 

و  رد کرد  به شدت  را  این موضوع  شده، 
گفت کسانی که بی دانش هستند از این 
صحبت ها می کنند چون تورنمنتی که 
فیفا برگزار می کند هزینه هایش را هم 

می دهد!
اما سرانجام پس از تمامِ تکذیبیه های 
این بار  گویا  دانش بنیان،  فدراسیون 
و  بودند  گفته  راست  بی دانش ها 

سرانجام خبری همراه با سند منتشر 
صورت  تخلف  گویای  که  شد، 
نایب  مهرعلی  سوی  از  گرفته 
رئیس فدراسیون فوتبال برای 
انجام این سفر بوده است! در 
عنوان  شده  منتشر  گزارش 
شده که مهرعلی که تا آبان 
شرکت  مدیرعامل  جاری 
آلمان  در  ایران  دی اچ اف 

بوده و با استفاده از بودجه این شرکت، هزینه سفر رئیس 
فدراسیون و دوستانش را پرداخت کرده و اکنون شرکت 
توسعه بازرگانی برنا با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال 

خواستار برگرداندن این هزینه شده است.
حال »پژمان حکمی« -مدیرعامل شرکت توسعه بازرگانی 
برنا- درباره پرداخت شدن هزینه سفر های رئیس و مسئولان 
فدراسیون فوتبال از حساب شرکت تحت مدیریت خود 
اظهار داشت: »مسئولان فدراسیون فوتبال برای یکی از 
شرکت های ما در خارج از کشور )دی اچ اف( هزینه ای ایجاد 
کردند که به ما مربوط نبوده است. به همین دلیل به رئیس 
فدراسیون فوتبال نامه زدیم تا هزینه های سفر های خارجی 

اعضای فدراسیون به شرکت ما پرداخت شود.«
چه  در  فوتبال  فدراسیون  که  شود  مشخص  باید  حال 
شرایطی دست به این اقدام  زده! اگر تخلف مالی در 
این خصوص در فدراسیون انجام نشده، پس سندِ سی  
و اندی هزار یورویی در چه شرایطی منتشر شده است!؟ 
اگر هم این تخلف در سفر به لیتوانی صورت 
گرفته، با چه شرایطی از سرمایه عمومی 
مملکت برای تور تفریحی مهندسینِ 
باری؛  شده!؟  استفاده  فدراسیون 
مشمئزکننده ای  اخبار  به  باتوجه 
که این روزها از فدراسیون فوتبال 
است  لازم  می شود،  شنیده 
نهادهای نظارتی هر چه زودتر به 
ورود  فدراسیون  انفعالاتِ  و  فعل 
کنند تا بیش از این شرایط فوتبال 

مملکت فاجعه بارتر نشود.

»زهرا شکوهی دارنده« مدال طلای مسابقات جهانی موی 
تای ۲۰۲۱ تایلند، توسط رئیس کمیسیون ورزش مجلس، 

مورد تقدیر قرار گرفت. 
در این مراسم که عصر روز سه شنبه ۲۱ دی ماه سال جاری 
در محل خانه ملت برپا شد، احمد راستینه هفشجانی نماینده 
مردم شهرکرد، بن و سامان و رئیس کمیته ورزش مجلس 
شورای اسلامی از زهرا شکوهی ملی پوش موی تای بانوان 
کشورمان که در رقابت های اخیر قهرمانی جهان به میزبانی 

تایلند موفق به کسب مدال طلا شد، تجلیل کرد.
این مراسم با حضور جواد نصیری رئیس انجمن موی تای 
ایران، حسن محمدخانی نایب رئیس انجمن، ایمان غیاثوند 
مدیر تیم های ملی انجمن و دکتر فرشاد توحیدنیا مشاور 

راستینه برگزار شد. راستینه در مراسم تجلیل از این قهرمان، 
با تبریک موفقیت بدست آمده اظهار داشت: »مردم ایران به 
داشتن چنین قهرمانان با اخلاق، الگو و نمونه ای می بالند.«

وی درخشش اعضاء تیم ملی موی تای بویژه بانوان محجبه 
کشورمان در آوردگاه جهانی تایلند را، یک دستاورد ارزشمند 
فرهنگی،  بین المللی  »عرصه های  گفت:  و  کرد  توصیف 
ورزشی، اقتصادی و سیاسی، محلی برای خودنمایی دین و 
فرهنگ کشورهای مختلف است و در این بین حضور زنان 
می تواند گویای بسیاری از ارزش های حاکم بر آن جامعه 
باشد، به طوری که حجاب زن مسلمان، جلوه ای از اسلام و در 
پی آن، نمادی روشن از فرهنگ والا و پرچم مقدس جمهوری 

اسلامی ایران است.«
»میدان  افزود:  مجلس سپس  فرهنگی  کمیسیون  عضو 
عرصه های  اثرگذارترین  و  ترین  جذاب  از  یکی  مسابقه 
بین المللی است که زنان محجبه ایرانی توانسته اند با حضور 
پر صلابت خود در رشته های های مختلف ورزشی، پیام 
اقتدار، استقلال و آزادی زنان مسلمان را که حیا را با هویت 

خود عجین ساخته اند، به جهانیان عرضه کنند.« 
گفتنی است در این مراسم پیرامون موضوعات مختلف از 
جمله نامه درخواست استقلال انجمن موی تای و حرکت به 

سمت فدراسیونی شدن این رشته در کشور، بحث و تبادل 
نظر به عمل آمد. در همین ارتباط، جواد نصیری رئیس 
تشکیلات موی تای ایران، عضو شورای ریاست فدراسیون 
بین المللی موی تای و سفیر عالی ورزش در جهان، ضمن 
تشریح دلایل خود مبنی بر ضرورت تشکیل یک فدراسیون 
مستقل، خواستار مساعدت و حمایت مجلس و همچنین 

دستگاه ورزش کشور برای تحقق این امر شد.
نصیری در پایان ضمن قدردانی از زحمات احمد راستینه، 
نگاه حمایتی کمیسیون ورزش مجلس را در قبال رشته های 
ورزشی معتبر و مدال آور از جمله موی تای ارزشمند دانست. 
وی همچنین از خدمات و تلاش های دکتر فرشاد توحیدنیا 

در این مسیر تشکر به عمل آورد.

سرانجام پس از تمامِ تکذیبیه های فدراسیون دانش بنیان، گویا این بار بی دانش ها راست گفته 
بودند و سرانجام خبری همراه با سند منتشر شد، که گویای تخلف صورت گرفته از سوی مهرعلی نایب 

رئیس فدراسیون فوتبال برای انجام این سفر بوده است! 

با حضور جمعی از مسئولین در خانه ملت؛

تجلیل »رئیس کمیته تربیت بدنی مجلس« از بانوی طلایی 
موی تای ایران در مسابقات جهانی 

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

فرهاد غلامعلی
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